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ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς: 

1. Τον Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων κ. Ιωάννη Βρούτση 

2.  Τον Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων κ. Άδωνη Γεωργιάδη 

3. Τον Υπουργό Υγείας κ. Βασίλειο Κικίλια 

4. Τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη κ. Μιχάλη Χρυσοχοΐδη 

 

Θέμα: Καταγγελίες για κρούσματα κορωνοϊού στην ΒΙ.ΠΕ. Σίνδου. 

 

Κύριοι Υπουργοί, 

μετά το θάνατο από κορωνοϊό, την περασμένη Πέμπτη 2 Απριλίου στο νοσοκομείο Παπαγεωργίου 

Θεσσαλονίκης, ενός 52χρονου εργαζόμενου χειριστή κλαρκ σε βιομηχανία της ΒΙ.ΠΕ. Σίνδου, είδαν 

το φως της δημοσιότητας καταγγελίες του Εργατοϋπαλληλικού Κέντρου Θεσσαλονίκης ότι η 

συγκεκριμένη βιομηχανία συνέχιζε να λειτουργεί κανονικά μέχρι και την Παρασκευή 3 Απριλίου, 

παρά το γεγονός ότι υπήρχαν συμπτώματα και σε άλλους εργαζόμενους αλλά και προηγούμενο 

κρούσμα άλλου εργαζομένου που νοσηλεύεται στο νοσοκομείο ΑΧΕΠΑ. 

 

Επειδή σύμφωνα πάντα με τις πληροφορίες που έχουν γίνει γνωστές από τα ΜΜΕ κατόπιν των 

παραπάνω εξελίξεων κλιμάκιο της Αστυνομίας και του ΕΟΔΥ πραγματοποίησαν θερμομέτρηση 

στους εκατοντάδες υπαλλήλους της συγκεκριμένης βιομηχανίας, 

 

Επειδή στην ευρύτερη Βιομηχανική Περιοχή της Σίνδου, δραστηριοποιούνται χιλιάδες εργαζόμενοι και 

θα έπρεπε να είχαν ληφθεί όλα τα απαραίτητα προληπτικά μέτρα για τον περιορισμό της διάδοσης 

του κορωνοϊού, παρακαλώ όπως με ενημερώσετε για όλες τις σχετικές ενέργειες του Υπουργείου 

σας και συγκεκριμένα  

ΕΡΩΤΩΝΤΑΙ οι κ.κ. Υπουργοί: 

 

1. Σε ποιες ενέργειες είχατε προβεί προκειμένου να ληφθούν προληπτικά μέτρα μη διάδοσης του 

κορωνοϊού στη Βιομηχανική Περιοχή της Σίνδου ; 

2. Είχαν λάβει προηγούμενη γνώση οι υπηρεσίες σας για συμπτώματα και κρούσματα στην 

βιομηχανία στην οποία δούλευε ο άτυχος 52χρονος εργαζόμενος και αν ναι, ποια μέτρα έλαβαν ;  

3. Πότε ζητήθηκε η αναστολή εργασιών της συγκεκριμένης βιομηχανίας, και τι προβλέπεται από 

εδώ και πέρα για την προστασία της υγείας των εργαζομένων σε αυτή αλλά και για την προστασία 

της δημόσιας υγείας στην περιοχή ; 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

 

Γεώργιος Αρβανιτίδης 

Αθήνα, 06.04.2020 
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